



Jewish Community
Council of Montreal

Conseil de la Communauté
Juive de Montréal

May 13 2021

2 Sivan 5781

STATEMENT BY JEWISH COMMUNITY COUNCIL OF MONTREAL

The violence in Israel is raising security concerns across the diaspora including here in Montreal. We wish to advise you that we have been in contact with the Service de police de la Ville de Montréal (SPVM) to brief them on the situation, asking them to be on the alert. They have agreed to increase their surveillance in our community during Shabbat and Shavuot. At the same time, please be vigilant and call 911 if you see anything suspicious.

As we join together to celebrate the Yom Tov of Matan Torah, let us pray for peace and the safety and well-being of our community as well as that of our bretheren in Israel.

COMMUNIQUÉ DU CONSEIL DE LA COMMUNAUTÉ JUIVE DE MONTRÉAL

La violence en Israël suscite des inquiétudes de sécurité dans toute la diaspora, y compris ici à Montréal. Nous souhaitons vous informer que nous avons été en contact avec le Service de Police de la Ville de Montréal (SPVM) pour les informer de la situation et leur demander d'être en alerte. Ils ont accepté d'augmenter leur surveillance dans notre communauté pendant Shabbat et Shavuot. En même temps, nous vous demandons d'être prudents et d'appeler le 911 si vous voyez quelque chose de suspect.

Alors que nous nous réunissons pour célébrer le Yom Tov de Matan Torah, prions pour la paix, la sécurité et le bien-être de notre communauté ainsi que pour celui de nos frères en Israël.